
IZ KS VIČ

Članstvo
ZRVS
o svojem delu

Dvorana v novi osnovni šoli Vič je bila 12.
februarja slavnostno pripravljena, ko so imeli
člani KO ZRVS Vič letno konferenco. Polno-
številna udeležba je potrdila, da se je zaradi
politične situacije in splošnega posiabšanja od-
nosov med državami v svetu zavest in odgovor-
nost rezervnih starešin dvignila na nivo, ki zago-
tavlja, da bodo svoje naloge uspešno in odgo-
vorno opravili.

Gost konference je bil tudi zunanjepolitični
komentator RTV Boris Bergant, ki je v svojem
predavanju zajel zunanjepolitične dogodke od
Havane pa do najnovejših dogodkov v Afgani-
stanu in Iranu. Zanimivo predavanje je osvetlilo
tudi odnose naše države do svetovnih proble-
mov in vse večjih trenj med velikimi silami.

Poročilo o delu je podal podpredsednik Mir-
ko Sinjeri, ki je navedel, da so bili v celoti
izvedeni programi idejnopolitičnega in splošno
vojaškega izobraževanja članov ZRVS.

Izredno razgibano je bilo tudi na tekmoval-
nem področju, saj so člani KO-Vič v čast dneva
JLA v skupnem plasmaju (šah, streljanje) osvo-
jili prvo mesto in 3. mesto v kegljanju in si s tem
prislužili prehodni pokal. Ekipe tekmovalcev so

tudi sodelovale na tekmovanju v počastitev ob-
činskega praznika in prvenstvu Ljubljanskega
armadnega območja. Vsekakor je poraerabno
tudi uspešno sodelovanje z novo osnovno šolo
Vič, saj je pomoč pri organizaciji obrambnega
dneva šole pripomogla v zbližanju učencev in
rezervnih oficirjev. V ta namen so bila že pred-
hodno organizirana predavanja iz vojaške tema-
tike (topografija, taktika, četa na pohodu itd.)
za obrambni krožek in moramo pohvaliti izre-
dno zanimanje učencev za tovrstna predavanja.

Več kot leto dni je v okviru šole pod vod-
stvom članov ZRVS organiziran strelski krožek,
ki ima tedenske vaje na strelišču in so že na
tekmovanjih dosegli vidne rezultate.

V decembru mesecu je bilo tudi predavanje o
jedrski energiji in izgradnji NE Krško, nakar je
bilo tudi predavanje o jedrski energiji in izgrad-
nji NE Krško, nakar pa organiziran avtobusni
ogled za člane ZRVS in učence višjih razredov
osnovne šole.

Aktivnost KO-ZRVS je pohvalil tudi predse-
dnik občinske konference Alojz Dolničar, ki je
izkoristil to priiožnost za osvetlitev politične
situacije v naši državi in v svetu in navedel
najpomembnejše značilnosti kolektivnega vo-
denja v vrstah ZRVS.

Njegovim izvajanjem se je pridružil tudi
predsednik sveta KS Vič Jože Oreškovič in
omenil dosedanje dobro sodelovanje s svetom
krajevne skupnosti Vič z željo, da se ta aktiv-
nost nadaljuje,

Po izvolitvi novega vodstva je prevzel besedo
novoizvoljeni predsednik Aleksej Stiškovski, ki
je podal smernice plana dela posameznih komi-
sij in pozval člane k nadaljnjemu aktivnemu
sodelovanju in usposabljanju.
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